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Motivering voor commissiebehandeling 

De VVD-fractie is, mede gelet op het ontbrekende draagvlak, nooit een voorstander geweest van de 

ontwikkeling van een speelbos op deze plek. De wethouder geeft evenwel uitvoering aan een 

besluit van de meerderheid van de raad. Nu er op verzoek van enkele leden van de commissie 

inzicht is verschaft in de kostenontwikkeling, is het wat de VVD betreft raadzaam om de afweging 

om hier al dan niet mee door te gaan opnieuw te markeren.  

 

 

Vragen voor de leden van de commissie 

De vraag aan de leden van de commissie is: Staat u nog steeds achter het door de gemeenteraad 

genomen besluit met betrekking tot de realisatie van het speelbos?  

 

 

Vraag voor de wethouder 

Wat is, gehoord hebbende de reactie van de commissie, uw reflectie op deze reactie?  

 
 

 

 

 


